
Bestyrelsesmøde Skelager kollegiet

27. august 2024 kl. 19:30

Tilstedeværende

Kasper, Emma, Marcus, Nickolaj, Tobias

Fraværende:

Oscar

Dagsorden og referat

• Udvalgsfest

◦ Vi aflyste den anden der var planlagt til august grundet lav tilmelding. 

Forhåbentlig kan vi få flere med efter semesterestart. 

◦ Dato d. 5. oktober

◦ Escape room

◦ SU 7. september

◦ Tobias laver begivenhed

• Fælleshus

◦ Vinduer og døre utætte, gulv er slidt og ødelagt – det har været planen længe at

det skulle renoveres. 

◦ Tag er ved at være meget utæt. Startede så småt sidste efterår. Det drypper ned 

fra loftet flere steder og bliver værre og værre. Det var ret slemt med regnvejret 

over sommeren og her i weekenden

◦ Der bliver kommenteret at det virker pinligt at invitere gæster når det drypper 

ned fra loftet.

◦ Der har været snakket med Carsten om at det skulle fikses flere gange. Både i 

efteråret 2023, og senest på budgetmødet aftalte vi at renoveringen ville ske i 

juni, hvor vi sagde nej til flere lejeforespørgsler, fordi vi troede at der ville ske 

noget. 

◦ Tobias prøver at rykke Carsten

• Velkomst til nye beboere

◦ Der er blevet lavet en info-/velkomstside på hjemmesiden. Beboere får en QR-

kode med linket dertil

◦ Trænger til lidt opdateringer generelt på hjemmeside. fx aktivitetsgruppe skal 

fjernes fra forsiden

◦ Enighed om at omdøbe fælleshuset til "festhus" for ikke at forveksle med 

fællesrummet. 

• Bæredygtighed 

◦ Info er blevet delt på Facebook igen

◦ Der tjekkes op på referat fra tidligere beboermøde ifht. solceller og hvad der blev

snakket om det. Der blev snakket om mulighed for flere solceller under eventuelt 

på beboermødet i foråret 2023. Vi fik ikke taget det op igen på 

bestyrelsesmødet. Vi snakker videre om det til næste møde for at udarbejde et 

forslag, der kan stilles op på beboerregnskabsmødet.

• Rengøring

◦ Det har været svært at finde en efterløser på rengøringsjobbet. Vi modtog ingen 

ansøgninger, og det endte med at Kasper sagde at han godt kunne tage jobbet 

hvis ingen andre ville. 

◦ Vi kan overveje om lønnen skal sættes op for at gøre det mere attraktivt. 30% 

ekstra vil sikkert gøre meget noget, selvom det ville koste os mere. Det vil stadig 



være et plus, bare så længe det ikke bliver højere end hvad alternativet med 

rengøringsfirma vil være. 

◦ Hør KK hvad de tænker om det. Det bliver jo nok fra næste budgetår lige meget 

hvad

• Budget over beboerfaciliteter

◦ Vi hæver budgettet til maden til rengøringsdag og beboermøder pga. inflation 

da vi oplevede større udgifter end budgetteret sidste år

◦ Tilskud til promillerne og plads til andre udgifter sænkes tilsvarende

• Rengøringsdag

◦ Lægges 2. november – samme dag som Halloweenfesten

◦ Vi sender invitationen efter næste bestyrelsesmøde

◦ Yderligere planlægning næste bestyrelsesmøde igen (slut oktober)

• Eventuelt

◦ Ingen punkter

• God kage

• Næste møde: 24. september kl. 19:30

◦ Kage: Marcus


